



"Lion's Newsletter" January of 2017

Dear Parents,

Happy New Year!! This will be our schedule for January. We will be working hard on our vocabulary and phonics. I will be helping them put together more sentences.

Best regards,

Tr. John

Reading

For our reading class, we will be reading one new book. Also I will continue helping them to expand their vocabulary. We will be preparing for our reading contest.

- January 3rd - January 6th - "Jack and Jill and Big Dog Bill"
- January 9th - January 13th - "City Cats, Country Cats"
- January 16th - January 20th - "Prepare for Reading Contest"
- January 23rd - January 26th - "Review"

Core Material

This book will cover the phonics of letters Oo, Dd, and also review letter l, n, c, o, d as well. This unit will also teach the kids the words "you," "do," and review the words "to," "and," "go" as well. There will be one nonfiction and two fiction stories discussing rules, various sounds, and places we go.

- January 3rd - January 6th - "Unit 4 Time for Work,"
- January 9th - January 13th - "Unit 4 Meet Your Neighbors"
- January 16th - January 20th - "Unit 4 Pitch In"
- January 23rd - January 26th - "Catch up and Review"

Math

For MPM class we will be learning and reinforcing the concepts of properties, shapes, and colors. We will also be drawing and writing numbers to match objects of similar quantities or properties.

- January 3rd - January 6th - " P.6-P.10 Path, reciting numbers, writing practice "
- January 9th - January 13th - " P.11-P.14 Reciting numbers, spatial description"
- January 16th - January 20th - " P.15-P.18 Spatial description "
- January 23rd - January 26th - "Review"

Physical Education

This will be our PE schedule for January. We will be playing different sports. The kids will have a lot of fun!

- January 3rd - January 6th - "Basketball"
- January 9th - January 13th - "Bicycle race"
- January 16th - January 20th - "Ball toss"
- January 23rd - January 26th - "Duckduckgoose"

Songs and Movement

This will be our morning schedule for songs in January. These songs will help the kids put sentences together and learn many new vocabulary words.

- January 3rd - January 6th - "Friends"
- January 9th - January 13th - "Yellow Submarine"
- January 16th - January 20th - "Yellow Submarine"
- January 23rd - January 26th - "Yellow Submarine"

Gross Motor Skills

We will be reviewing and practicing the letters A~Z. Also we will be practicing our writing and drawing shapes.

- January 3rd - January 6th - "A-I"
- January 9th - January 13th - "J-Q"
- January 16th - January 20th - "R-Z"
- January 23rd - January 26th - "Review"

Library/Storybook

We will be continuing with our reading time on Fridays and letting the kids choose a book from our library.

Very best regards,

Tr. John



"Lion's Newsletter" January of 2017

親愛的父母：

新年快樂！這是我們本學期最後一個月的時間表。我們將努力在詞彙和自然發音上。我會幫助他們認識更多的句子。

誠摯的問候，

Tr. John

閱讀

對於我們的閱讀班，我們將閱讀一本新書。我也會繼續幫助他們擴大他們的詞彙量。我們將開始準備

閱讀比賽。

- 1月3日 - 1月6日 - “Jack and Jill and Big Dog Bill”
- 1月9日 - 1月13日 - “City Cats, Country Cats”
- 1月16日 - 1月20日 - “準備閱讀比賽”
- 1月23日 - 1月26日 - “複習”

主教材

這本書將覆蓋字母 Oo, Dd 的語音，還會複習字母 l, n, c, o, d。這個單元將教孩子們的單字有“你”，“做”，並複習單詞“到”，“和”，“去”。將有一個非小說和兩個小說故事討論規則，認識各種聲音，以及我們去的地方。

- 1月3日 - 1月6日 - “單位 4 工作時間”，
- 1月9日 - 1月13日 - “Unit 4 Meet Your Neighbors”
- 1月16日 - 1月20日 - “Unit 4 Pitch In”
- 1月23日 - 1月26日 - “複習”

數學

對於 MPM 數學，我們將學習和加強屬性，形狀和顏色的概念。我們還將繪製和寫入數字以匹配具有相似數量或屬性的物件。

- 1月3日 - 1月6日 - “P.6-P.10 路徑，背誦數位，寫作練習”
- 1月9日 - 1月13日 - “P.11-P.14 數字，空間描述”
- 1月16日 - 1月20日 - “P.15-P.18 空間描述”
- 1月23日 - 1月26日 - “複習”

體能課

這將是我們一月份的 PE 計畫。我們會玩不同的運動。孩子們會有很多的樂趣！

- 1月3日 - 1月6日 - “籃球”
- 1月9日 - 1月13日 - “自行車賽”
- 1月16日 - 1月20日 - “球拋”
- 1月23日 - 1月26日 - “Duckduckgoose”

歌曲和運動

這將是我們今年 1 月份的歌曲節目。這些歌曲將幫助孩子們把句子放在一起，學習許多新的詞彙單詞。

- 1月3日 - 1月6日 - “Friends”
- 1月9日 - 1月13日 - “Yellow Submarine”
- 1月16日 - 1月20日 - “Yellow Submarine”
- 1月23日 - 1月26日 - “Yellow Submarine”

大肌肉小肌肉技能

我們將審查和練習字母 A~Z。此外，我們將練習我們的寫作和繪畫形狀。

- 1月3日 - 1月6日 - “A-I”
- 1月9日 - 1月13日 - “J-Q”
- 1月16日 - 1月20日 - “R-Z”
- 1月23日 - 1月26日 - “複習”

圖書館/故事書

我們將在星期五繼續我們的閱讀時間，讓孩子們從我們的圖書館選擇一本書。